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P R O T O K Ó Ł Nr II/10 

z obrad II sesji Rady Gminy  Lubasz 

odbytej w dniu 01 grudnia  2014 roku 

Obradom przewodniczyła Pani Żaneta Andrzejewska - Przewodnicząca Rady Gminy Lubasz. 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 1500 i odbywała w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Lubaszu. 

W sesji wzięli udział radni, sołtysi i zaproszeni goście wg załączonej listy obecności.  

Porządek obrad: 

1.Otwarcie obrad II sesji 

2.Stwierdzenie prawomocności obrad 

3.Wybór sekretarza 

4.Przedstawienie porządku obrad 

5.  Wybór wiceprzewodniczących Rady Gminy Lubasz 

a) ustalenie liczby wiceprzewodniczących  

b) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby wiceprzewodniczących  

c) zgłaszanie kandydatur na wiceprzewodniczących  

d) wybór komisji skrutacyjnej 

e) podjęcie uchwały w sprawie wyboru wiceprzewodniczących Rady Gminy Lubasz 

6. Wybór przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy Lubasz 

a) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

- podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej   

b) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego 

- podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego 

c) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 
Socjalnych  

- podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury      
i Spraw Socjalnych  
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d) zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 
Środowiska  

- podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa                 
i Ochrony Środowiska 

7. Ustalenie składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy Lubasz 

a) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Lubasz 

b) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy 
Lubasz 

8.Interpelacje i zapytania radnych 

9.Wolne głosy i wnioski 

10. Zakończenie obrad. 

Ad. 1,2.  Przewodnicząca RG na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 08 marca 1990 roku                 
o samorządzie gminnym otworzyła II  sesję Rady Gminy Lubasz. Stwierdziła, że na 
podstawie listy obecności na 15 radnych ustawowego składu obecnych jest 14 i  Rada jest 
władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 3. Na Sekretarza obrad zaproponowała kolejnego radnego z listy obecności Pana 
Andrzeja Buśko, który wyraził zgodę,  aby być sekretarzem obrad.  

W wyniku głosowania Sekretarzem obrad  jednogłośnie został wybrany Pan Andrzej Buśko.  

Ad.4 Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad został radnym doręczony. Jeżeli radni 
mają jakiejś uwagi to oczekuje na propozycje. 

Uwag ani innych propozycji nie zgłoszono.  

Ad.5.  Wybór wiceprzewodniczących Rady Gminy Lubasz 

Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że aby dokonać wyboru wiceprzewodniczących 
rady konieczne jest podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby wiceprzewodniczących. 
Zgodnie z artykułem  19 ustawy  o samorządzie gminnym rada wybiera ze swego grona od 1 
do 3 wiceprzewodniczących. Przewodnicząca zaproponowała, by ustalić jak w latach 
poprzednich dwóch wiceprzewodniczących. 

W związku z tym, że innych propozycji nie zgłoszono odczytała projekt uchwały   w sprawie 
określenia liczby wiceprzewodniczących.   

Głosowanie 

Za 14   (jednogłośnie) 

Uchwała II/2/14 stanowi załącznik do protokołu 
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Następnie Przewodnicząca Rady  poinformowała, że zgodnie z artykułem 19 ustęp 1 ustawy             
o samorządzie gminnym Rada Gminy wybiera wiceprzewodniczących bezwzględną 
większością głosów w głosowaniu tajnym. Poprosiła  o zgłaszanie kandydatur na 
wiceprzewodniczących  Rady Gminy Lubasz. 

Pani Magdalena Janc – Węglewska zaproponowała Pana Pawła Strawę, a Przewodnicząca 
Rady Pana Kazimierza Wichra. Innych kandydatur nie zgłoszono   

Przewodnicząca RG zadała pytanie czy kandydaci na wiceprzewodniczących wyrażają zgodę 
na kandydowanie. 

Obaj kandydaci wyrazili zgodę na udział w jej pracach. 

Następnie zapytała radnych czy mają jakieś pytania do kandydatów. Radni nie zadali żadnych 
pytań.  

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Żaneta Andrzejewska zaproponowała, by powołać komisję 
skrutacyjną w takim samym składzie jak przy wyborach Przewodniczącego RG. Radni  nie 
zgłosili sprzeciwu, ani innych propozycji, a członkowie komisji wyrazili zgodę na pracę w tej 
komisji. 

Wobec czego skład komisji skrutacyjnej w osobach: 

Pan Hubert Szrama 

Pani  Magdalena Janc - Węglewska 

Pan Sławomir Dams 

został poddany pod głosowanie i został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodnicząca obrad poprosiła  Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do 
przeprowadzenia tajnego głosowania, a dla pozostałych radnych ogłosiła 10 minut przerwy. 

PRZERWA 

Przewodnicząca zarządziła wznowienie obrad, poprosiła  Przewodniczącą Komisję 
Skrutacyjnej o przedstawienie techniki głosowania i rozdanie kart do głosowania. 

Pani Magdalena Jan – Weglewska  poinformowała, że radni otrzymają jedną kartę do 
głosowania, na której znajdować się będą dwa nazwiska kandydatów na 
wiceprzewodniczących, zatem będą radni na jednej karcie oddawać dwa głosy. Przy każdym 
nazwisku znajdują się dwa kwadraty TAK lub NIE. Należy oddać jeden głos na każdego 
kandydata stawiając znak X w jednym kwadracie.  

Następnie członkowie  Komisji Skrutacyjnej rozdali radnym karty do głosowania.  

Komisja Skrutacyjna otworzyła urnę, stwierdziła, że jest ona pusta i można rozpocząć 
głosowanie 
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Następnie Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że będzie w kolejności alfabetycznej 
wyczytywała nazwiska radnych, a ci będą podchodzić  i wrzucać  karty  do stojącej obok 
urny. 

Po zakończeniu odczytywania nazwisk Przewodnicząca upewniła się czy wszyscy radni 
oddali głos, a po stwierdzeniu, że tak poprosiła Komisję Skrutacyjną o przeliczenie głosów            
i sporządzenie protokołu z wyborów, a dla pozostałych radnych ogłosił 10 minut przerwy. 

PRZERWA  

Po powrocie Komisji Skrutacyjnej Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła wznowienie 
obrad. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie protokołu                                  
z przeprowadzonych wyborów Wiceprzewodniczących Rady Gminy. 

Przewodnicząca Komisji odczytała protokół Komisji, z którego wynika, że Pan Paweł Strawa 
otrzymał następującą ilość głosów : 11 głosów – za; 0 -  przeciw; 3 -  nieważne, a zatem 
został wybrany Wiceprzewodniczącym Rady Gminy  Lubasz. 

Pan Kazimierz Wicher otrzymał 8 głosów –za; 3 -  przeciw;  3 - nieważne i został wybrany 
Wiceprzewodniczącym Rady Gminy w Lubaszu. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
 

Następnie na potwierdzenie dokonanych wyborów odczytała tekst uchwały w sprawie wyboru 
wiceprzewodniczących Rady Gminy Lubasz 

Głosowanie 

Za 14   (jednogłośnie) 

Uchwała II/3/14 stanowi załącznik do protokołu 

Przewodnicząca RG stwierdzając wybór wiceprzewodniczących Rady Gminy Lubasz 
pogratulowała wyboru i zaprosiła  do współpracy oraz  zajęcie miejsca za stołem 
prezydialnym.  

Pan Paweł Strawa podziękował za zaufanie i zadeklarował, że będzie pracował sumiennie dla 
dobra mieszkańców gminy.   

Ad.6 Przewodnicząca Rady Gminy przystąpiła do kolejnego punktu obrad tj.  wyboru  
przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Lubasz. Stwierdziła, że zgodnie ze Statutem 
Gminy Lubasz Rada |Gminy składa się z czterech komisji stałych : 

- Komisji Rewizyjnej 

- Komisji Rozwoju Gospodarczego 

- Komisji Zdrowia, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych  

- Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 
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Przewodniczących stałych komisji powołuje się w głosowaniu jawnym zwykłą większością 
głosów. 

Ad.6a) Poprosiła o zgłaszanie kandydatur najpierw na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pan Józef Cichorek zaproponował kandydaturę Pana Mariana Mirka, który nie wyraził zgody, 
aby być przewodniczącym. Zapewnił, że chętnie popracuje jako członek. 

Pan Józef Cichorek zaproponował kolejnego kandydata tj. Pana Jacka Michalaka, który 
wyraził zgodę.  

Wobec braku dalszych kandydatur  przystąpiono  głosowania 

Głosowanie 

Za 14   (jednogłośnie) 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że Pan Jacek Michalak został Przewodniczącym 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubasz 

Uchwała II/4/14 stanowi załącznik do protokołu 

Ad.6 b)Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji Rozwoju 
Gospodarczego 

Pan Józef Cichorek zgłosił kandydaturę Pana Andrzeja Buśko. 

Przewodnicząca Rady Gminy  zadała pytanie czy kandydat  wyraża zgodę na co odpowiedział 
tak 
Innych kandydatur nie zgłoszono. Przystąpiła zatem do głosowania  

Głosowanie 

Za 14   (jednogłośnie) 

Przewodnicząca stwierdziła, że Pan Andrzej Buśko  został Przewodniczącym Komisji 
Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Lubasz 

Uchwała II/5/14 stanowi załącznik do protokołu 

Ad.6 c)Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji  Zdrowia, 
Kultury,  Oświaty i Spraw Socjalnych  

Pan Jacek Michalak  zgłosił kandydaturę Pani Magdaleny Janc – Węglewskiej, która wyraziła 
zgodę by zostać przewodniczącym tej  komisji. 

Innych propozycji nie było. Przewodnicząca Rady Gminy  przystąpiła zatem do głosowania  

Głosowanie 

Za 14   (jednogłośnie) 

Przewodnicząca stwierdziła, że Pani Magdalena Janc – Węglewska została Przewodniczącą  
Komisji Zdrowia, Kultury,  Oświaty i Spraw Socjalnych Rady Gminy Lubasz 

Uchwała II/6/14 stanowi załącznik do protokołu 

Ad.6 d) Następnie poprosiła  o zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego  
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 Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

Pan Hubert Szrama zgłosił kandydaturę Pana Józefa Cichorka.  

Przewodnicząca zadała pytanie czy kandydat  wyraża zgodę na co odpowiedział tak 
Innych kandydatur nie zgłoszono. Przystąpiła zatem do głosowania  

Głosowanie 

Za 14   (jednogłośnie) 

Przewodnicząca stwierdziła, że Pan Józef Cichorek  został Przewodniczącym Komisji 
Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy Lubasz. 

Uchwała II/7/14 stanowi załącznik do protokołu 

Kolejnym punktem obrad było ustalenie składów osobowych poszczególnych komisji.  

Przewodnicząca obrad przypomniała, że zgodnie ze Statutem Gminy Lubasz radny może być 
członkiem jednej komisji rady za wyjątkiem Komisji Rewizyjnej.  

Ad.7a) Przewodnicząca Rady Gminy  powiedziała, że Komisja Rewizyjne składa się z 3 osób. 
Przewodniczący tej komisji został już wybrany i  prosi  o podanie kandydatur na jej 
członków.  

Pani Magdalena Janc- Weglewska podała kandydaturę Pana Mariana Mirka, a on wyraził 
zgodę na prace w komisji. Zgłoszono także kandydaturę Pana Huberta Szramy, który również 
wyraził zgodę na pracę w komisji   

Innych kandydatur nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady przystąpiła  do głosowania  

Głosowanie 

Za 13 

Przeciw 0 

Wstrzymujących się 1 

Przewodnicząca stwierdziła, że członkami Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubasz zostali 
Pan Marian Mirek i Pan Hubert Szrama. 

Uchwała II/8/14 stanowi załącznik do protokołu 

Ad.7b) Następnie Przewodnicząca Rady Gminy  poprosiła  radnych o zapisywanie się do 
poszczególnych komisji i ogłosiła 5 minut przerwy.  

PRZERWA 

Po przerwie wznowiła obrady, po czym przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 
składów osobowych Komisji Rady Gminy Lubasz.  

Głosowanie 

Za 13 

Przeciw 0 

Wstrzymujących się 1 
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Członkami poszczególnych komisji zostali: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego  

– Żaneta Andrzejewska 

- Zenon Koplin 

- Marek Wicher 

- Kazimierz Wicher 

Komisja Zdrowia, Kultury,  Oświaty i Spraw Socjalnych 

- Jacek Michalak 

- Marian Mirek 

– Paweł Strawa 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  

- Andrzej Macyszyn 

- Hubert Szrama 

- Sławomir Dams 

- Marek Zieliński 

Uchwała Nr II/9/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.8  interpelacje i zapytania radnych – nie zgłoszono 

Ad.9. Wolne głosy  i wnioski 

Pełniący funkcje Wójta powiedział, że jest mu niezmiernie miło, że po raz pierwszy w historii 
tej gminy przewodniczącym rady została kobieta i ma nadzieję, że w przyszłości wójtem 
będzie także kobieta. Stwierdził, że gratulacje radnym składał już kiedy przekazywał im 
zaświadczenia o wyborze. Niemniej jednak pozwoli sobie także dzisiaj pogratulować im 
wyboru i życzyć owocnej pracy dla dobra gminy. Zaznaczył, że po raz pierwszy na jego szyi 
zawisł orzeł i to                z szacunku dla demokratycznych wyborów jakie zostały w tej 
gminie przeprowadzone. Mieszkańcy zdecydowali, że chcą innego wójta i innych radnych. 
Stwierdził, że brakuje mu               w tej radzie Pana Łukasza Wlekłego,(choć jego 
kontrkandydatem był Józef Cichorek z którym wiele rzeczy udało się zrobić)  który miał 
własne zdanie i własny charakter. Następnie podziękował Markowi Wichrowi, choć po 
pierwszej sesji nie miał o nim dobrego zdania. Przypomniał jednak sobie sytuację mieszkańca 
naszej gminy, który w 2011 roku miał pewną sprawę i tylko on Marek Wicher, jako radny 
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zauważył tego zwykłego mieszkańca, który po latach boryka się z tym samym problemem bo 
nikt nie zwracał uwagi na jego problem. Dziękując, życzył trzymania się swojego charakteru. 
Następnie zwrócił się do Pana Andrzeja Macyszyna, który jego zdaniem jest wspaniałym 
organizatorem czego przykładem były  zorganizowane w roku bieżącym dożynki w 
Sokołowie. Stwierdził,  że na dzisiejszej sesji nie będzie mówił o Panu Marcinie bo na to 
przyjdzie czas na następnej sesji. Powiedział, że bardzo się cieszy, iż w radzie zasiada Pan 
Jacek Michalak, którego zna osobiście. Zwracając się natomiast do Pana Pawła Strawy 
stwierdził, że ceni jego upór  i trzyma kciuki, aby założone cele zostały osiągnięte. Słowa 
uznania i podziękowania  skierował także do Pana Kazimierza, Wichra, który jako sołtys wsi 
Dębe swym zaangażowaniem  przyczynia się do rozwoju lokalnej społeczności. Następnie 
pogratulował wszystkim pozostałym, życząc im  owocnej pracy. Powiedział, że do beczki 
miodu musi teraz dołożyć łyżkę dziegciu.  W demokracji  nie liczy się matematyka, a rozum. 
Chciałbym,  by w tej radzie tego rozumu, rozsądku było jak najwięcej. Wygrana bowiem  nie 
oznacza brania wszystkiego dla siebie, ale dzielenia się władzą dla dobra mieszkańców, ludzi 
tej gminy. To Państwo decydujecie o obrazie tejże gminy i chciałbym żebyście przede 
wszystkim jako radni mieli dobro gminy na celu. Na pierwszej sesji już powiedziałem że 
ludzie nie dzielą się na zielonych, czerwonych czy pomarańczowych,  a tylko na mądrych i 
głupich. Jako mieszkaniec wyrażam nadzieję, że będziecie sprawować kontrolę (bo takie jest 
Wasze zadanie) nad Wójtem, aby nie powtórzyła się sytuacja, która miała miejsce. Jeżeli 
będziecie Państwo poklepywać się po ramionach to będzie tak samo jak było, a mieszkańcy 
zadecydowali że ma być inaczej. Jeżeli Państwu przyświeca cel bycia radnym, aby coś 
zmienić to proszę postępować inaczej. Proszę byście Państwo kierowali się przede wszystkim 
własnym sumieniem i własnym rozumem, a nie koleżeństwem i kumpelstwem. Tutaj na tej 
sali wykonujecie ciężką prace i reprezentujecie wszystkich mieszkańców tej gminy, nie tylko 
tych z ulicy takiej czy innej,   czy też takiej czy innej wioski. Mimo, że ten mój wywód może 
jest smutny to serdecznie Wam gratuluję. Pracujcie dla  innymi  i wyluzujcie, nie spinajcie się 
bo uśmiechem i życzliwością można naprawdę dużo zdziałać. Z haseł wyborczych chciałbym,  
by ludzie wszystkich opcji politycznych obecni na tej sali zbudowali lepsze jutro tej gminy 
czego sobie i Państwu  życzę 

Innych wystąpień nie było  

Ad.9 Przewodnicząca RG  powiedziała, że pierwsza sesja poszła nawet dość sprawnie i liczy, 
że następne będą podobne. Sobie i radnym życzyła dobrej współpracy  z pożytkiem dla ogółu 
mieszkańców. Następnie wobec wyczerpania porządku zamknęła obrady II sesji Rady Gminy 
Lubasz 

Sesja zakończyła się o godz. 15.55 

Integralną część protokołu stanowi nośnik elektroniczny z nagraniem z sesji.  

Protokołowała Janina Szwerkolt 

Sekretarz obrad Andrzej Buśko  


